
L«Ajuntament d«Olot aprova  regular les terrasses dels bars i

dels restaurants

OLOT | X.V.

"Facilitar que les empreses de restauraci� puguin disposar d'un espai exterior que sigui agradable pels clients i

que tamb� estigui en conson�ncia amb l'activitat", va dir el regidor de Serveis Generals, Josep Ferr�s

(Reagrupament-CiU). Aix�, el regidor va signif icar els objectius de l'aprovaci� inicial d'una ordenan�a per la

instalálaci� de terrasses aprovada per unanimitat en el darrer ple. "El que fem �s agrupar i consolidar els criteris

que ja s'aplicaven des de l'Ajuntament, per� se'ls d�na la forma d'ordenan�a", va dir.  Amb la nova normativa,

segons ell,  s'eliminen possibles arbitrarietats i s'hi inclou la possibilitat d'atendre cir?cumst�ncies especials.

"Alguns aspectes que s�n nous de l'ordenan�a �s que introdu�m un criteri de proporcionalitat entre la super f�cie

de l'interior dels locals i l'extensi� a ocupar de la via p�blica per evitar ocupacions abusives", va dir. Tamb� va

explicar que "incloem la possibilitat que s'instalálin vetlladors en atenci� a algunes circumst�ncies i condidions i

la possibiltat de fer projectes espec�f ics per a determinades places o espais p�blic, on  sigui aconsellable un

projecte espec�f ic per l'espai".

J�lia Sala

La normativa de les terrasses va provocar la intervenci� de la regidora popular, J�lia Sala, la qual va explicar que

a la pla�a Catalunya hi ha uns bancs p�blics que queden envoltats de les taules i les cadires d'un establiment.

"No s'hi pot asseure sense quedar envoltat dels clients", va explicar. L'alcalde, Josep Maria Corominas, es va

comprometre a estudiar-ho.

El por taveu del PSC, Josep Guix, va indicar que li havia arribat l'ordenan�a amb retard, que l'estudiaria m�s i que

es reservava el dret de demanar correccions.
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